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 * فض�اي جش�نواره امس�ال را ب�ا س�ال هاي گذش�ته چگون�ه ارزيابي 
مي کنيد؟

 -جش��نواره امسال با حضور پررنگ کارگردان هاي مطرح سينما و تعداد فيلم ها و 
همچنين با توجه به حضور مديراني که کارنامه خوبي از آنها سراغ داريم مي توان 
انتظ��ار داش��ت و احتمال داد اتفاق��ات خوبي در کيفيت و کمي��ت برگزاري اين 

رويداد بزرگ فرهنگي و سينمايي کشور شاهد باشيم. 
 * فکر مي کنيد امسال بيشتر به چه موضوعاتي پرداخته شده است؟

 - با توجه به مش��غله اي که دارم تا کنون خيلي جدي فيلم هاي امسال را بررسي 
نکردم...ام��ا ب��ا توجه به روند کنوني س��ينما به خصوص دراين چندس��ال اخير، 
فيلم هاي مطرح گونه اجتماعي داش��تند و فک��ر مي کنم اين روند همچنان ادامه 

داشته باشد... 
 *براي ساخت وتوليد فيلم خود دچار مشکلات نبوديد؟

 -بر اين عقيده هستم که پروسه ساخت فيلم اصولا بدون مشکل نمي شود و فراز 
و نش��يب خاص خود را دارد. با اين همه و با توجه به وضعيت نه چندان مطلوب 
اقتصادي کش��ور که حوزه س��ينما هم شامل آن مي ش��ود. بديهي است اولين و 
بيش��ترين معضل درس��اخت و توليد آثار به اين موضوع برمي گردد... البته زماني 
که من به اتفاق دوستانم بابک کايدان و منوچهرهادي شروع به کار کرديم صرفا 
روي دوستي يکديگرحساب کرديم و به هيچ عنوان دورنماي مالي نداشتيم و کار 
را خيلي دلي آغاز کرديم... عمده مشکلي که بيشتر منوچهر هادي را درگيرخود 
ک��رد و باعث اتلاف وقت و انرژي ش��د پي��دا کردن تهيه کننده پس از نوش��تن 

فيلمنامه بود. 
 *باتوجه به روي کارآمدن دولت جديد ش�ما فضاي جش�نواره امسال را 

چگونه ارزيابي مي کنيد؟
 - اص��ولا ب��ا روي کار آمدن دولت ه��ا، مديران به جهت جل��ب رضايت و توجه و 
همکاري اهالي فرهنگ و هنر، با رويي گش��اده، تسامح و تساهل اغراق آميزي را 
از خود نش��ان مي دهند... با توجه به تعداد فيلم هاي پذيرفته ش��ده درجشنواره و 
ايج��اد بخش هاي جديد براي نمايش آثار مختلف و... به نظر مي آيد که اين دوره 
از اين قاعده مس��تثني نيست...بايد منتظربود تا سال آينده،حاصل کار و سياست 
گذاري هاي مديريت جديد س��ينمايي را ديد و س��پس 

قضاوت کرد. 
 *چه کنيم جشنواره بهتري داشته باشيم؟

 - اول اينکه س��يمرغ جشنواره فيلم فجر بايد اهميت و ارزش واقعي خود را پيدا 
کند. درطي س��الهاي گذش��ته برخي از مديران براي رضايت و بدست آوردن دل 
دوس��تان و نزديکان و همفکرانش��ان، س��هل و ساده س��يمرغ را به نوعي قرباني 
مي کردند و اين روند منجر به بي ارزش شدن اين جايزه و درادامه خود جشنواره 
ش��د... دوم اينکه اين جش��نواره درده��ه فجر و پيروزي انقلاب اس��لامي برگزار 
مي شود اين درحالي است که ما هيچ نشاني درفيلم ها و خود جشنواره از انقلاب 
اسلامي نمي بينيم و متاسفانه دربعضي فيلم ها و عملکرد آقايان به حراج گذاشتن 
ارزش هاي انقلاب و مردم بوديم... سوم به نحوه برگزاري و تشريفات اين جشنواره 
است که با کمال تاسف نشاني را نمي توان يافت که گويي اين جشنواره سي دوره 
است برگزار مي شود... هنوز درنحوه برگزاري افتتاحيه و اختتاميه، نمايش فيلم ها، 
نح��وه  خري��د بليت و حضور علاقمندان و مردم و... بس��يار ابتدايي و آماتور عمل 
مي کنند...ديگر آنکه اين جش��نواره همچنان عنوان بين المللي را يدک مي کش��د 
و ش��ما هيچ نش��اني از يک رويداد جهاني درآن نمي توانيد يافت کنيد، از حضور 

ميهمانان تا حضور فيلم هاي خارجي و... 
 *در ص�ورت ام�کان مختصري از فيلم خ�ود و ضرورت داس�تاني آن را 

توضيح دهيد.
 - من و بابک کايدان و منوچهر هادي بيش از ده روز درگيربحث برسر اين موضوع 
بودي��م که درمورد چه چيزي حرف بزنيم که در وهله اول دغدغه روز مردمانمان 
باش��د و بعد مسئله ديگر مردمان... حاصل حرف و بحث ما شد تم مرگ آگاهي... 
اي��ن فيلم به موضوع مرگ مي پردازد بدون آنکه نصيحت و قضاوت کند... اش��اره 

فيلم به آن است که چشم هارا بايد شست، جور ديگر بايد ديد. 

روايت داستان زني است که گذشته نامتعارفش سايه بر روي زندگي عاشقانه اش 
انداخته و تلاش وي براي فرار از اين گذش��ته سرنوشت نافرجامي را براي او رقم 

مي زند . 
فيلم فصل فراموش��ي فريبا که قصد دارد کنکاش��ي مستند گونه در درگيري هاي 
فردي و اجتماعي زن امروز ايران داشته باشد در هنگام فيلمبرداري نيز به دليل 
حضور در مکانهايي که ش��ايد تاکن��ون فيلمبرداري در آنها ص��ورت نگرفته بود 
دس��تخوش حوادثي شد، مانند حضور در مکانهاي پر مخاطره اي که حتي پليس 

حضور فعال ندارد . 
حوادث مس��تند و واقعي که به دليل بحران هاي اقتصادي و اجتماعي در گوش��ه 
گوش��ه ش��هر به وقوع مي پيوندد خود را به قصه فيلم تحميل مي کرد و چه بس��ا 
مسيري ديگر و متفاوت با آنچه نويسنده در خانه تخيل کرده بود براي شخصيت 

اصلي فيلم رقم مي زد. 

 پدرام کريمي فيلمنامه نويس 
فيلم زندگي جاي ديگري است:  

مديران، تسامح و تساهل 
اغراق آميزي از خود نشان 

مي دهن�د! 

بزرگترين و قابل توجه ترين تفاوت جش��نواره 32 با چند دوره گذش��ته اين است 
که امسال ديگر شاهد جشنواره تله فيلمها نيستيم... 

حضور گسترده سينما گران با نگرش هاي متفاوت در جشنواره 32 يکي از موارد 
شاخص جشنواره امسال مي باشد. 

  با توجه به حضور گس��ترده س��ينما گران مش��تاق براي حضور فيلمهايشان در 
جش��نواره 32 مي توان ب��ه رونق 
دوباره سينما و به گردش درآمدن 
چ��رخ از حرک��ت ب��از ايس��تاده 
سينماي ايران اميد داشته باشيم. 

جشنواره خوب يعني امکان توليد 
و حضور فيلم هاي با استانداردهاي 
سينمايي در جشنواره، پس دست 
اندرکاران و مدي��ران تصميم گير 
س��ينمايي بايد ش��رايط س��اخت 
ژانره��اي  در  خ��وب  فيلم ه��اي 
مختل��ف را مهيا کنند و س��ينما 
را از انحص��ار انحصارطلبان خارج 

سازند. 
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